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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. november 30. napján 

08:00 órakor megtartott  nyilvános  képviselő-testületi üléséről. 

 

Helye:  Salföld Faluház (Salföld, Kossuth utca 31.)  

 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv  polgármester 

    Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

    Kovács István képviselő 

                           

   

Tanácskozási joggal jelen van:  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  tisztelettel köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 

képviselő-testületből 3 fő jelen van, így határozatképes.  

Ismerteti a lejárt határidejű határozatokról készült jelentést, melyet azzal egészítene ki, hogy a 

Salföld 36. helyrajzi számú ingatlan 432/6272 tulajdoni hányadának értékesítése meghiúsult. 

Javasolja a lejárt határidejű határozatokról készült jelentés elfogadását azzal a kiegészítéssel, 

hogy a 36 hrsz-ú ingatlan értékesítése nem történt meg.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

77/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról készült 

jelentést elfogadja azzal a kiegészítéssel, hogy a Salföld 36 helyrajzi számú 432/6272 

tulajdoni hányadának értékesítése nem történt meg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti a meghívó szerinti napirendet, melyet javasol 

elfogadásra.  

 

1.) 2016. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

2.) Szociális tűzifa juttatásról önkormányzati rendelet alkotása 

3.) Salföld településnév  használatának szabályozási lehetősége 

4.) 2017. évi munkaterv elfogadás 

5.) 2017. évi belső ellenőrzési terv elfogadása  
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6.) Együttműködési megállapodás térfigyelő kamerarendszer 

működtetésére  

7.) Internet szolgáltatás megrendelése (térfigyelő kamera) 

8.) Nem közművel összegyűjtött szennyvízszállítási feladatok  

ellátása 2017. évtől 

9.) Könyvtári és egyéb feladatok ellátására kötött megbízási szerződés 

módosítása iránti kérelem 

10.) Karácsonyi rendezvény előkészítése 

11.) Vegyes ügyek 

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

78/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

2016. november 30-i ülés napirendjének elfogadásáról  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. november 30-i  ülés napirendjét 

az alábbiak szerint elfogadja:  

 

1.) 2016. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

2.) Szociális tűzifa juttatásról önkormányzati rendelet alkotása 

3.) Salföld településnév  használatának szabályozási lehetősége 

4.) 2017. évi munkaterv elfogadás 

5.) 2017. évi belső ellenőrzési terv elfogadása  

6.) Együttműködési megállapodás térfigyelő kamerarendszer 

működtetésére  

7.) Internet szolgáltatás megrendelése (térfigyelő kamera) 

8.) Nem közművel összegyűjtött szennyvízszállítási feladatok  

ellátása 2017. évtől 

9.) Könyvtári és egyéb feladatok ellátására kötött megbízási szerződés 

módosítása iránti kérelem 

10.) Karácsonyi rendezvény előkészítése 

11.) Vegyes ügyek 

 

 

1.) 2016. évi költségvetésről szóló rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti a költségvetési rendelet módosításának 

szükségességét. Kékkút Önkormányzattal kötött az Önkormányzat megállapodást gyermek 

szállítás céljából, melyből az első félévre 50.000 Ft támogatás már teljesült. Szociális célú 

tűzifára megkapta az Önkormányzat a támogatást. Megkapta az Önkormányzat a 1,5 millió 

forint támogatást, továbbá 500.000 Ft körül adomány érkezett a lakosság részéről a 

karácsonyi díszkivilágításhoz. Az eredeti 24 millió forintos költségvetés, 26 millió forintra 

módosul. Kérdezi a testületet, hogy a módosítással kapcsolatosan van-e észrevétele, kérdése.  
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Kovács István, képviselő: elmondja, hogy látszik, mik azok a tételek ami miatt a 

költségvetés módosításra kerül.  A szöveges részben olvasta, hogy korábban 1,8 millió 

forintos tartalék volt. Ahhoz képest 1,5 millió forinttal gyarapodott a költségvetés. Arra 

szeretne választ kapni, hogy ez a 1,5 millió forint, hogyan jön ki, illetve van egy olyan tétel, 

hogy 100 ezer forint marad.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: bejött ez a támogatás, de a kiadási oldalon is megjelent, 

hogy 1,8 millió forint lesz ez a felújítás. A kettő között van 300 ezer forint különbség, amit az 

Önkormányzatnak kell fizetni. Tehát hiába van a bevételi oldalan 1,5 millió forint, a kiadási 

oldalon ott lesz 1,8 millió forint. A szociális tűzifánál is az van, hogy bejött már a támogatás, 

de a kifizetésnek is ott kell lennie, és ott is van önrész, és az is a tartalékból jön le. Tehát itt 

nemcsak a bevételek vanna szerepeltetve, hanem a kiadások is. Ha csak a bevételek 

szerepelnének, akkor úgy lehetne látni, hogy nagyon sok pénze van az Önkormányzatnak, 

amivel szabadon gazdálkodhatna, holott nem, mert ahhoz kötelezettség is társul.  

 

Kovács István képviselő: az eredeti tervezésnél ott volt a 1,5 millió forint. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a kiadással lecsökken.  

 

Kovács István képviselő:  csökken, de jön is a bevételhez, tehát 3,3 millió forint lenne.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a bevétel  és kiadás közötti különbözet van, és a bevétel, 

valamint a kiadás közötti különbözetnél a kiadás több lesz, tehát azt a tartalék keret terhére 

tudják, illetve az eredeti előirányzat az a februárban elfogadott eredeti költségvetés. Már volt 

költségvetés módosítás, attól már csökkent a tartalék egyszer. Tehát ez nem a kettő módosítás 

közötti különbözetet mutatja, hanem az eredeti februárit. Tehát az a lényege, hogy attól, hogy 

bevétel van, attól lesz kiadás is. Amennyiben bemegy a hivatalba, akkor a gépen a 

megmutatja ezeket a tudnivalókat.  

 

Kovács István képviselő: köszöni a tájékoztatást.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tehát az 1,8 millió forint bekerül a rendszerbe és fogy, majd 

gyarapodik.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: tehát a bevételhez kiadás is társul, és kiadás több, mint a 

bevétel, és a különbözetet a tartalék sínyli meg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tudja, hogy jósolni nem lehet, de januárban mennyi 

lesz a tartalék? 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  ezt nem lehet még megmondani még olyan teljesítések 

lesznek, hogy december 31. napjával zárják az évet, és a könyvelések után lehet látni, hogy a 

készlethez mennyi kötelezettség társul, és mennyi lesz a szabadon felhasználható, tehát 

február körül.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: van egy ellentmondás a 22. sorban személyi 

juttatások 30.000 Ft-tal lett több a tervezettnél, ugyanakkor a járulékok 56.000 Ft-tal. Ez hogy 

lehet? 

 



4 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  ha jól emlékszik, akkor volt táppénz, ami nem lett előre 

betervezve, illetve az alkalmi munkavállalás járulékát máshova kell könyvelni. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a 7. számú melléklet vonatkozásában kérdezi, hogy 

miért van egyben a számítógép és a rendezvénysátor.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: beruházásként szerepel, és mivel egyéb beruházás, 

tárgyi eszköz. Majd utána aktiválásra kerül, akkor kerül szét.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a hűtőgép vásárlás és térfigyelő rendszer pedig 

külön van.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: legközelebb külön szerepelteti, de ez a beszerzés 

egyszerre történt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: karácsonyi díszkivilágítás kivitelezése 998.000 Ft, 

ez most mit takar? 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez minden egyben és bruttó. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: van egy kivitelező cég 350.000 Ft-tal, az izzó kevesebb lesz, 

mert 5 fára gyűlt össze 540.000 forint körül, és lesz kb. 20.000 Ft körüli összeg, ami a 

felrakás költsége, amit villanyszerelő végez. Ez így most 920.000 Ft, melyből 540.000 Ft 

támogatás, 350.00 Ft-ból 155.000 Ft átcsoportosítás egy korábbi felajánlásból. Erre az évre 

költségként 250.000 Ft  összeget állapított meg a testület.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem 200.000 Ft-ról volt szó? 

 

Fábián Gusztáv polgármester: pontosan ezért állapítottak meg 250.000 Ft-ot, hogy ne 

kelljen 20.000 Ft-ot még átcsoportosítani.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a 998.000 Ft, a rendkívüli ülésre beterjesztett 

árajánlatok alapján került betervezésre.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az Önkormányzat reményeik szerint ebből kb. 200.000 Ft 

költséget vállal.  

 

Kovács István képviselő: 1. számú melléklet kiadási oldalán van olyan, hogy beruházások, 

felújítások egyik oldalon tervezés nulla forint, a másik oldalon két hatalmas összeg szerepel. 

Kérdezi, hogy ez mit takar.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a tetőfelújítás már itt szerepel és ezt az összeget 

tartalmazza.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben nincs több kérdés, javasolja elfogadni a 2016. 

évi költségvetés módosítását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

11/2016. (XII. 10.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 
a 2016. évi költségvetésről szóló 

1/2016. (II. 26.) önkormányzati rendelete módosításáról 
 

 

2.) Szociális tűzifa juttatásról önkormányzati rendelet alkotása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez a rendelet tervezet megegyezik a tavalyival, ami a 

legfontosabb része az, hogy az egy főre jutó jövedelem 120.000 Ft alatt kell, hogy legyen.  

 

Kovács István képviselő: ha mindenki beadja, akkor a 120.000 Ft összegű jövedelemhatárba 

belefér. A kritériumokat kell eldönteni, amikor a polgármester úr a döntésnél mérlegeli saját 

jogkörénél fogva a beérkező kérelmeket, akkor szinte mindenki belefér. Az előző évhez 

képest ez a 14 erdei köbméter már elfogadható. Ezzel az Önkormányzatnak lesznek költségei?  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a fuvardíjat az Önkormányzatnak kell fizetni, illetve, ha a 

kérelmező nem tudja elszállítani, akkor a szállítást is az Önkormányzatnak kell megoldani.  

 

Kovács István képviselő: ezt akarta megkérdezni, hogy a falun belüli szállítás az 

Önkormányzat költsége? Az, hogy ideszállítják a faluba, az rendben van, hogy az 

Önkormányzat költsége, ez rengeteg fa. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy mennyi az önrész? 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az önrész 30.000 Ft körül mozog.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: valószínűsíti, hogy ilyen mennyiség esetében a szállítás is  

30-40 ezer forint. Onnan van az, hogy az Önkormányzatnak szét kell osztania, ha hét pályázó 

van, akkor hét felé. Viszont a lerakott fa helyszínéről a kérelmező saját költségén szállítsa el.  

 

Kovács István képviselő: méterenként leválasztani elég komoly munka. Amennyiben az 

Önkormányzat biztosítja a leszállítást, akkor erre nem lesz lehetősége, ennyi fát lerakni, 

felrakni, kiszállítani.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: van lehetőség, hogy olyan fuvarost rendelnek, amelyik 

kisebb, de rakodóképes kocsival jön. Az a megoldás, ha kisebb és több részletben kérik a 

szállítást. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor lehet, hogy drágább lesz, mivel több fordulót 

vesz igénybe.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: de még mindig jobb, mint, hogy saját maguk kézi munkával 

oldják meg a szétválogatást és a szállítást.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az tökéletes lenne, és akkor lehetne hozzájárulást 

kérni.  
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Kovács István képviselő: de nem tudják, hogy milyen autóval hozzák a fát.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: olyan autóval hozzák, amivel az Önkormányzat megrendeli.  

 

Kovács István képviselő: szállítás után nehéz lesz elosztani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem elosztani lesz nehéz, hanem az adott helyszínre, 

kérelmezőnek leszállítani.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a fuvaros az erdőből hozzá a fát, nyilván az erdőben van erre 

személyzet, aki megállapítja, hogy mennyi a 14 köbméter. Egy bizonyos helyszínre 

leszállíttatják, és az onnan történő elszállításra kérhetnek az igénylőktől pénzt.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az, hogy milyen költség a szállítás, és az mennyire terheli meg az 

Önkormányzatot, ezt igazából akkor kellett mérlegelni, amikor jelentkezett az Önkormányzat 

erre a pályázatra. Attól, hogy jelentkezett az Önkormányzat, és megkapta a támogatást, 

onnantól kezdve a feltételeket vállalta, és most nincsen előtte a pályázati kiírás, de abban 

egyáltalán nem biztos, hogy azt megengedné, hogy a kérelmezőktől hozzájárulást kérjenek. 

Sőt, emlékei szerint az is benne van, hogy az Önkormányzat azt is vállalta, hogy az 

igénylőkhöz eljuttatja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: korábban olyan volt, hogy az Önkormányzat a saját területén 

vágott ki fát, és aki kérte a fát, az saját maga fizette a fuvart. Ez viszont állami támogatás, 

lehet, hogy azt mondják, hogy a kérelmezőknek el kell juttatni. Ez várhatóan februárban lesz, 

mert akkor fogják kivágni a fát.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: mindenképpen úgy lenne költséghatékony, ha 

egyből a kérelmezőhöz menne a fa és akkor nem kell még egyszer fuvardíjat fizetni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: át kell gondolni és akár kettő helyre kérni a szállítást. Az 

Önkormányzat megszabhatja, hogy ki végezze a fa szállítását. A legolcsóbb és 

legproblémamentesebb az, ha egyből a kérelmező udvarára érkezik a fa.  

 

Kovács István képviselő: ez erdei köbméter, ami azt jelenti, hogy 1 m x 1 m x 1,70 m. Tehát 

durván 24 sima köbméter. Az a kérdés, hogy a jövedelmi összeg figyelembevételével mennyi 

kérelem érkezik be, mennyinek jogos az igénye. Polgármester Úr, hogy fog dönteni úgy 

igazságosan, hogy kap három kérelmező, mert hoznak három fuvart, vagy benyújtja 6 fő a 

kérelmet, és hat felé osztják. Amikor elosztásról beszélnek, akkor az egy autó nem egy helyen 

önti le, hanem több helyen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: 7 jelentkező lehet, tehát 7 x 2 köbméter, melyet úgy kell 

kivitelezni, hogy minél olcsóbb legyen a szállítás. Amennyiben nincsen több kérdés, 

észrevétel, javaslat, akkor javasolja elfogadni a rendelet tervezetet.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
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12/2016. (XII. 10.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a szociális célú tűzifa juttatásról 

 

 

3.) Salföld településnév  használatának szabályozási lehetősége 

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy rendelet tervezet van a képviselők előtt. Arról van szó, 

hogy van egy Salföld név, mely név használatát a Képviselő-testület szabályozhatja. Egy 

magánvállalkozás egy honlapon Salföld nevet használja, és ezáltal felmerült a 

közmeghallgatáson, hogy milyen jogon használja a település nevét. Akkor elhatározták, hogy 

rendeletben szabályozzák ezt a kérdést. Tulajdonképpen szükséges csinálni egy helyi 

jogszabályt.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: nem kötelező az ilyen rendelet megalkotása, de lehet helyileg 

szabályozni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti az előterjesztést, illetve a rendelet tervezetet.  

 

Kovács István képviselő: egyetért a rendelet tervezettel, részéről elfogadható.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy ez a rendelet mikor lép hatályba, és 

mik az első lépések.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: alapból kettő körös tárgyalásnak szánták, de amennyiben megfelel 

a testületnek, akkor elfogadható. Azt kell meghatározni, hogy mikor lépjen hatályba.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: véleménye szerint lehetne december 1. napjával hatályba 

léptetni.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az nagyon korán van, az nem kivitelezhető, erre különösen legyen 

felkészülési idő.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy 2017. január 1. napjától lépjen hatályba.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ahogy ismertette Polgármester Úr a rendelet tervezetet, akkor 

gondolt arra, hogy az alábbi 5. bekezdést ki kellene egészíteni azzal, hogy magánszemélyek 

esetében állandó lakóhellyel rendelkezők: 

 

„A településnév használatát csak azok kérhetik, akiknek székhelye vagy telephelye Salföld 

településen van. „ 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy a Salföl-Dalföld esetén mi a helyzet?  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  jelenleg valószínűleg Salföldre bejegyzett alapítvány  

rendezi, illetve az  adja hozzá a támogatást, aztán maga a rendező személye az már kérdéses.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ebben az esetben a cég székhelyét át kell jelenteni, 

vagy telephelyet kell létesíteni.  
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Fábián Gusztáv polgármester: az, hogy a Bíró-Gombos Alapítvány odaadja egy 

magáncégnek, amelyik nem Salföldön telephelyezik, akkor ez már életbe lépne. Nem kérheti 

a nevet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  azt már a cég szervezi, és megbíz mást a 

szervezéssel az már a saját dolga, az nem a szervezőé.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben helyi bejegyzésű alapítvány kéri, az már 

megkaphatja. Véleménye szerint nem szükséges tovább tárgyalni,  javasolja a rendelet 

tervezetet elfogadásra 2017. január 1-i hatálybalépéssel, illetve bekerül az a székhely vagy 

telephely, mint feltétel előírása mellé, hogy „lakóhellyel rendelkező”.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: Valamint a tervezet a jogszabály szerkesztési szabályok szerint 

szakaszolásra kerül.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: Javasolja a rendelet tervezet elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

13/2016. (XII. 10.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

az Önkormányzat jelképeiről és a  

településnév használatának rendjéről 

 

 

4.) 2017. évi munkaterv elfogadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: annyi kiegészítést tenne a munkatervvel kapcsolatban, hogy 

februárra be kellene ütemezni a kultúrház tetőfelújítását. Megjegyzi, hogy nem szerepelnek 

benne a programok, rendezvények.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: a rendezvénytervet februárban fogadja el a képviselő-testület, ez a 

munkaterv az ülések várható időpontját és napirendjét tartalmazza.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja elfogadásra a munkatervet.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

79/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

A 2017. évi munkatervről 
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi munkatervet elfogadja.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester  

Határidő: a munkatervben meghatározottak szerint 

 

 

 

5.) 2017. évi belső ellenőrzési terv elfogadása  

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: Kövessiné Müller Katalin végzi a belső ellenőrzési 

feladatokat, 2017. évben az ellenőrzés célja az adománygyűjtés vizsgálata lenne. Több 

adománygyűjtése volt már a településnek 2015. és 2016. években. Kérdezi, hogy van-e 

észrevétel, kérdés ezzel kapcsolatban. Megállapítja, hogy nincsen, ezért javasolja a terv 

elfogadását azzal, hogy annak d) pontjában (az ellenőrizendő időszak) 2015-2016. év legyen.   

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

80/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évre vonatkozó belső ellenőrzési 

tervét jóváhagyja azzal, hogy az ellenőrizendő időszak: 2015-2016. év.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: a tervben meghatározottak szerint 

 

 

6.) Együttműködési megállapodás térfigyelő kamerarendszer működtetésére  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a Tapolcai Rendőrkapitányság megküldte a levelét, és 

megállapodás tervezetet, amely kötelező egy önkormányzati közterületet felügyelő kamera 

működtetéséhez. Az együttműködés tárgya, hogy az Önkormányzat üzemeltetésében lévő 

kamerát a Tapolcai Rendőrkapitányság az adatvédelmi törvények figyelembevételével kezeli. 

A megállapodás III. fejezet 1. pontjában szereplő mondat kérdéses, hogy van egy kiépítés, és 

annak van-e költsége és ki fizeti? Továbbá van az a bizonyos számítógép, hogy most akkor 

azt ki biztosítja? 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: véleménye szerint ez a számítógép, ami a  

helyiségben található, arról beszél a megállapodás.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez nem a számítógép, ez a jelfogó.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de vásároltak hozzá egy számítógépet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy kivetítőt vásároltak hozzá.  
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: véleménye szerint kivetítő nem kell hozzá. Ezt 

felesleges volt megvenni, mivel nem szabad nézni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt nem azért vették, hanem azért, ha a kultúrházban 

rendezvény van, és laptopról történik a kivetítés  egy kiállítás során, például a fotóművészek 

által készített CD kerül levetítésre. Tehát a lényeg az, hogy ebbe megy a jel, ezt sajnos a 

szerződés nem tisztázza, hogy most ez a berendezés itt marad, és innen továbbítja a jelet. Egy 

bizonyos internet szolgáltatóval kell szerződést kötni, hogy a jel elmenjen Tapolcára. Tehát ez 

a kamera rendszer nem egy olcsó dolog, viszont a biztonság érdekében mindenképpen költeni 

kell. Amennyiben ezt vinni kell, akkor feltételezi, hogy az Önkormányzatnak vásárolnia kell 

egy számítógépet, de a számítógép önmagában, ha csak a gépet vásárolják, nem egy akkora 

összeg. Pontosan olyat kell venni, ami erre a célra megfelelő, óriási kapacitású számítógépet 

felesleges venni. Azt tudja mondani, hogy ezt a megállapodást alá kell ahhoz írni, hogy 

működtetni tudják a kamerát.  

 

Kovács István képviselő: az Önkormányzat már egyszer döntött ebben, hogy térfigyelő 

kamerát működtet. Bár nem tudja, hogy ezzel az egy kamerával mit old meg a falu, 

tulajdonképpen ehhez tudni kell, hogy jönnek sorba rá a költségek. Tehát ki kell építeni, meg 

kell valósítani, mely az Önkormányzatnak közelít a 100.000 Ft-hoz. Amennyiben ilyen 

témában dönt az Önkormányzat, mindenképpen mérlegelni kellett volna, nem tudja, hogy a 

közbiztonság szempontjából ez az egy kamera mit fog megoldani, de ez már egy lefutott 

dolog.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a biztonság nem olcsó dolog, ez a kamera gyakorlatilag az 

összes autót felveszi, amely a falun átmegy, gyakorlatilag ezt az egy dolgot rögzíti. A falu 

elején kiírhatják, hogy kamerával megfigyelt település. Ez mind olyan biztonsági tényező, 

amiért egy bűnöző már háromszor meggondolja, hogy elhaladjon-e az autójával. Ha ezen akar 

spórolni az Önkormányzat, akkor spóroljon.  

 

Kovács István képviselő: támogatja, de véleménye szerint ezzel az egy kamerával nem 

oldottak meg semmit. A  bűnözőt sem kell hülyének nézni, mert akkor bejön a faluba a másik 

három úton, tehát ez így nem nyújt átfogó védelmet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: véleménye szerint egy kamera is számít, kétség kívül ezzel 

egy lépést tettek a biztonság érdekében. Ezt a lakosság elvárja, melynek telepítése kb. 200.000 

Ft volt, szükség lesz még hozzá internetre, illetve valószínűleg még egy számítógépre is. Igaz, 

hogy nem olcsó dolog, de a biztonságuk érdekében megéri, ennyit kell költeni a biztonságra. 

Ezt tovább lehet fejleszteni, van igény újabb kamerákra, ezt is lehet majd szintén 

adományokból. Valamennyi utalás erre már történt, hogy bizonyos magánszemélyek egy 

bizonyos helyre szeretnének kamerát, ott már maga a beruházás olcsóbb lesz, mivel a 

jelenlegi vevővel össze kell kötni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ha távoli ponton van, akkor nem kell internet 

hozzáférés?  Mostantól fogva annyi kamera telepíthető, amennyit akarnak, csak el kell juttatni 

a jelet a vevőhöz.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja elfogadásra az együttműködési megállapodást.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

81/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 
 

Térfigyelő kamerarendszer működtetésére  

együttműködési megállapodás kötéséről  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Faluház (Kossuth u. 27.) homlokzati 

részére felszerelt egy darab térfigyelő kamera működtetésére együttműködési megállapodást 

köt a Tapolcai Rendőrkapitánysággal. 

A megállapodás tervezetét megismerte, azt elfogadja, és felhatalmazza a polgármestert az 

aláírására.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2016. december 31.  

 

7.) Internet szolgáltatás megrendelése (térfigyelő kamera) 

 

Fábián Gusztáv polgármester: egyetlen egy cég működik, aki nagyon gyors internetet tud 

szolgáltatni. Az árajánlat szerint a sávszélesség 15 Mbit/s, havi díja pedig 6.350 Ft. Egyébként 

ez önkormányzati ajánlat, mert magánszemélyeknek ezt a duplájába kerül. Jelenleg az 

egyházzal van a cégnek szerződése a katolikus templom tornyában. Egyébként van a 

könyvtárban egy nagyon gyenge internet szolgáltatás, bár nem kerül sokba.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kettő felhasználási helyre kérjék ennek a bekötését.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: természetesen szeretné, hogy ehhez párosuljon wifi is.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: véleménye szerint sokkal többe nem kerülhet, ha 

kettő helyre juttatja el a jelet, az már nagyon hasznos lenne, ha a könyvtárban is ugyanilyen 

erős jelet lehetne fogni. A wifi is mindenképpen nagyon jó lenne, de azért nem ártana tudni, 

hogy mekkora plusz költséggel járna mindez.  

Véleménye szerint le lehetne számolni a bekötési díjból, hogy itt nincs mit bekötni, itt volt 

internet, tehát itt nem kell a kábeleket ide-oda juttatni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nyilván egy saját jelfogú rendszert kell kiépítenie.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: így nem kellene vezetékeket húzkodni és egyebek.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: pont ugyanezen kettő céggel van már tapasztalata. Az új 

cég teljesen máshonnan veszi a jelet, és máshol helyezi el az adóvevőt, ami más típusú, és 

máshová fogja tájolni. Tehát a korábbi szolgáltató jelfogóját le kell adni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ennél az ajánlatnál jelenleg jobb nincsen a telepítés további 

részleteit újabb tárgyalásokkal megoldja.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az árajánlatban a „kiépítés költségei” kétféleképpen 

értelmezhető. Felolvassa az árajánlatban szereplő mondatot. Tehát most akkor nem számít fel 

plusz díjat, vagy ezek a díjak nem szerepelnek az árajánlatban?  
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Fábián Gusztáv polgármester: ezt a mondatot úgy értelmezi, hogy ha harminc méternél 

hosszabb kábelezést nem igényel, akkor 9.900 Ft a kiépítés. Egy havi díjat megspórolnak, ha 

egyszerre fizetik meg a díjat január első napjaiban.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor nem tudják felmondani.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nincsen hűségidő, de így 10 %-ot levon a díjból. Javasolja 

elfogadni a 6.350 Ft összegű díjat egy évi szerződéskötéssel, a továbbiakat pedig személyesen 

egyezteti az árajánlatot nyújtó céggel.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

82/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

Widenet Kft. Internet kapcsolat  

kiépítésre/szolgáltatásra tett árajánlata elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Widenet Kft. (8300 Tapolca, Kazinczy 

tér 15/A. fsz.) internet szolgáltató által küldött árajánlat elbírálásáról az alábbi álláspontot 

alakította ki: 

 

A Képviselő-testület a beérkezett árajánlatot a kiépítésre és a további szolgáltatásra elfogadja, 

és felkéri a polgármestert, hogy kössön szerződést a Widenet Kft.-vel, és intézkedjen a 

megvalósulásról. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2017. január 1. 

 

8.) Nem közművel összegyűjtött szennyvízszállítási feladatok ellátása 2017. évtől 

 
 

Fábián Gusztáv polgármester: Szabadi Péter egyéni vállalkozóval van szerződése az 

Önkormányzatnak, a díj meghatározására önkormányzati rendelet került elfogadásra.  

Az árajánlat alapján kéttényezős díj kerül megállapításra.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az ajánlatában a vállalkozó is megbontja fuvarozási és kezelési 

költségre, és ő is így számol. Az alapdíj kvázi nála a fuvarozási díj.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az ürítési díj azért érdekes, mert ha csak 2 köbmétert szállít 

el, akkor kétszer kell venni az 1.421 Ft-ot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: honnan lehet tudni, hogy mennyit szállít el?  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: az autó mérőberendezéssel van felszerelve, annak idején, amikor a 

pályázat kiírásra került, akkor úgy nyilatkozott, hogy ilyen autóval rendelkezik.  
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Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e észrevétel, kérdés.  

 

Kovács István képviselő: amennyiben meghiúsul a megrendelés, akkor ki kell fizetni az 

fuvardíjat, így a vállalkozó be van biztosítva.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendelet módosítás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

14/2016. (XII. 10.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 
a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz kezeléséről szóló  

15/2014. (XI. 10.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja elfogadni az ehhez kapcsolódó közszolgáltatási 

szerződést is.  
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

83/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

A nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 

 begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatás ellátásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a nem közművel összegyűjtött háztartási 

szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatást 2017. január 1-jétől is a feladatot jelenleg 

ellátó Szabadi Péter egyéni vállalkozóval (8283 Káptalantóti, Dózsa György u. 4.) kívánja 

elláttatni. Az e tárgyú szerződés tervezetét megismerte, azt jóváhagyja, és felhatalmazza a 

polgármestert az aláírására. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2016. december 20.  

 

 

9.) Könyvtári és egyéb feladatok ellátására kötött megbízási szerződés módosítása 

iránti kérelem 

 

Fábián Gusztáv polgármester: érintettsége okán átadja a szót az Alpolgármester 

Asszonynak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  Szabó Ágnessel kötött megbízási szerződés 2011. 

április 1-ig nyúlik vissza. Akkor Szabó Ágnes a kézimunka szakkört, a könyvtárat és az 
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 E-Magyarország pontot felügyelte, illetve ezt a feladatot megbízási szerződéssel látta el. 

2015. augusztus 06-án írásban kérte a testületet, hogy 15.000 Ft összegű költségáltalányt 

állapítsanak meg ezen feladatok elvégzéséhez, mely szeptember 1-től december 31-ig terjedt. 

Akkor felmerültek olyan kérdések, hogy kell-e, vagy sem számlát hozni, milyen költséggel 

járnak ezek a feladatok, és akkor tértek át – Szabó Ágnes kérelme alapján -  2016. január 1-től 

a nettó 15.000 Ft megbízási díj megállapítására, mely december 31-ig szól. Itt van az idő arra, 

hogy meghosszabbítsák, de Szabó Ágnes kérte, hogy ezt határozatlan időre állapítsa meg a 

testület, arra hivatkozva, hogy késve kapná meg a pénzt.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ez így van, mivel mindig a költségvetést tárgyaló ülésen döntött a 

testület erről a megbízási díjról.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: amennyiben ezen az ülésen döntenek, akkor mi 

történik?  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: akkor automatikusan fogja kapni január 1-től.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: akkor tulajdonképpen mindegy, hogy egy évre van a 

megbízás, vagy határozatlan időre.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: amennyiben előre döntenek arról, hogy január 1-től hogyan tovább, 

akkor tudja kapni folyamatosan. Gyakorlatilag a megbízási szerződés jelenleg is határozatlan 

időre szól, csak a megbízási díj az, amit mindig csak határozott időre állapított meg a testület.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: ez a megbízási szerződéseknél általános dolog? 

Hogyan szólnak általában a megbízási szerződések? 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ez a specialitása, hogy határozatlan idejű szerződés, de, hogy  

mennyi pénzt kap, illetve kap-e, az mindig határozott időre kerül megállapításra.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: de ez logikus, mert lehet, hogy nőnek a költségek, és 

az igények.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ennek a tárgyalása azért történt februárban, mivel a 

költségvetésben biztosított állami támogatás függvényében döntött erről a testület. Viszont az 

utóbbi  időben a költségvetés már korábban (nyáron) megjelenik, így ha erre áttérnek, hogy 

decemberben, vagy az utolsó ülésen döntenek, akkor  ebben nem lehet fennakadás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: jobb lenne, ha nem lenne fennakadás, tehát javasolja 

megtartani ezt az összeget a következő időszakra is, csak kérdés, hogy határozott, vagy 

határozatlan időre. Személy szerint nem lát különbséget a kettő között.  

 

Kovács István képviselő: az előterjesztésben három javaslat van. Az érintett határozatlan 

időre kérte, innentől kezdve, bármi változás van, akkor lehet módosítani. A megbízási díj nem 

változik. Részéről elfogadható úgy, ahogy Szabó Ágnes kérte, tehát határozatlan időre történő 

megállapítás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem látta a különbséget sem a kérelmező, sem az 

Önkormányzat oldaláról.  
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Fábián Gusztáv polgármester: az előterjesztésben három határozati javaslat van. A második 

határozati javaslatban szerepel a határozatlan idejű megállapítás.  

 

Kovács István képviselő: így van a 2. pontban szerepel a határozatlan idejű, tehát ezt kérte a 

kérelmező, Szabó Ágnes.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy a döntési lehetőségeknél az egyes 

pontban mi az oka annak, hogy az szerepel benne, hogy „célszerű lenne”. Mitől célszerűbb 

az, hogy 2017-től egy évre kötik, mint a határozatlan idejű.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: ez úgy értendő, hogy a nem határozatlanhoz képest, hanem a 

jelenlegihez képest. Tehát van egy határozatlan idejű szerződés, amiben a megbízási díjat 

szabályozó pont csak határozott időre szól. Ráadásul ezt elkezdték módosítgatni -  többször is 

volt már módosítás – és nem voltak mindig tekintettel a hatályban lévő szerződésre. Ezért így 

a pontok nem teljes áttekintéséből adódtak kisebb hibák.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tehát célszerű lenne egységesíteni.  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző: tehát ez arra utal, hogy vagy az egyik, vagy a másik.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  jelzi személyes érintettségét. Először arról kellene szavazni, 

hogy ő személy szerint részt vehet-e a döntéshozatalban.  Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy 

részt vegyen a döntéshozatalban, az kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

84/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv polgármestert Szabó 

Ágnes megbízási szerződés módosítási ügyének döntéshozatalából nem zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az elhangzottak alapján javasolja az előterjesztésben szereplő 

második határozati javaslat elfogadását, tehát a megbízási díj határozatlan időre történő 

megállapítását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

85/2016. (XI. 30.) HATÁROZATA 
 

Könyvtári és egyéb feladatok ellátására 

 kötött megbízási szerződés módosításáról 
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Salföld Község Önkormányzata-képviselő testülete Szabó Ágnes részére a könyvtárosi 

feladatok ellátásáért 2017. január 1. napjától határozatlan időre havi bruttó 17.350 Ft 

megbízási díjat állapít meg.  

 

Felhatalmazza az alpolgármestert a megbízási szerződés módosítására, és felkéri, hogy a 

megbízási díj folyósításáról gondoskodjon.  

 

Felelős: Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester 

Határidő: - megbízási szerződés módosítására: 2016.12.31. 

- megbízási díj kifizetésére: folyamatos. 

 

 

10.) Karácsonyi rendezvény előkészítése 

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a rendezvény vonatkozásában az a kérdés, hogy melyik nap 

legyen. Évek óta probléma, eddig mindig vasárnap volt. Sajnálatos módon az iskolás 

gyermekek szüleit az iskola megbolondítja, mivel a gyermekeket különböző rendezvényekre 

szállítják ide-oda, ami nyilván megterheli a család életét, ezáltal az Önkormányzat tervezését  

is, mivel nem lehet tudni, hogy az 3-4 iskolás gyermek mikor van itthon. Értelemszerűen 

december 18. vasárnap lenne a legjobb, tavaly hétfői napon rendezték, az sem volt teljesen jó.  

 

Kovács István képviselő: a hétvégével természetesen egyetért, bár akár iskolás, akár óvodás 

gyermekről van szó, sajnos nem lehet tudni, hogy mikor mi lesz Révfülöpön, vagy 

Badacsonytomajon. Ettől függetlenül a hétvégéhez kell ragaszkodni, többek között azért, mert 

december 18. vasárnap, de az utána következő hét még tanítási hét, tehát így a gyermekek 

akadályozva lennének. Annyi mozgásteret hagyjanak, hogy szombat, vagy vasárnap, tehát 

december 17. vagy 18. napja. 

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: a szombatot szeretné javasolni, eddig azért nem 

tartották szombaton, mivel szombat délután volt a mise, de most már a mise átkerült vasárnap 

reggeli időpontra. Tehát gyakorlatilag a szombat délután szabad lett, talán azért lenne jobb, ha 

nem ebéd lenne, hanem egy kicsit későbbre tennék a kezdést, a gyermekek is hazaérnek, ha 

esetlegesen valahol szerepelnek, addigra mindenki kipiheni magát, és a misével sem ütközik 

már az időpont.  

 

Kovács István képviselő: abban kell gondolkodni, hogy mint Önkormányzatnak ezzel feladat 

van, tehát elő kell készíteni a helyet, mely komoly munka és feladat. A gyerekeknek pedig az 

iskolai feladat, fellépés pedig kötelező.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: legjobb lenne az iskolát meghívni, hogy adjon 

műsort, és az a gyermek, aki helyi lakos, akkor ő már itt marad a rendezvényen.  

 

Kovács István  képviselő: véleménye szerint ne bonyolítsák a dolgokat, akkor meg kell 

oldani a gyermekek szállítását, a busz csak 9 személyes,  tehát akkor plusz költséggel jár, 

valamint a gyermekeket illik megvendégelni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a végső megoldás az, hogy várnak még egy hetet, és akkor 

eldöntik, hogy szombat, vagy vasárnap. Addig is el kell dönteni, hogyan legyen az ebéd, 
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tavaly rendelték, ami nagyon praktikus volt. Megkérdezte a vállalkozót és a legegyszerűbb 

menü, ami egytál étel 2.000 Ft/fő összegnél olcsóbban nem jön ki, ami 40 személlyel 

számolva kb. 80.000 Ft lenne.  

 

Amennyiben nincsen több kérdés, észrevétel, javaslat, megköszöni a részvételt a képviselő-

testület zárt ülésen folytatja munkáját, a nyilvános ülést 9:30 órakor bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

Fábián Gusztáv       Dr. Szabó Tímea 

 polgármester                jegyző 

 

 
 


